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Protokół nr 9/2019
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

odbytego w dniu 17 września 2019 r.

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle odbyło się w sali
obrad (pok. 229) Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza
32.

W posiedzeniu uczestniczyła:

1) Monika Orpel-Śmigielska – kierownik-koordynator biura prawnego.

Obecność członków komisji - według załączonej listy obecności, która stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 18:05, stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
dokonała przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz.
W chwili rozpoczęcia obrad wszyscy radni byli obecni.
Przewodnicząca komisji stwierdziła, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady
Komisji Rewizyjnej są prawomocne.

Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 8/2019 z dnia 22 sierpnia 2019 r.
4. Zgłaszanie wniosków do projektu budżetu 2020 r. w oparciu o wyniki kontroli

sprawdzającej za I półrocze 2019 roku.
5. Powołanie zespołu kontrolnego do kontroli w Urzędzie Miasta w zakresie

działalności Biura Informacji i Promocji Miasta.
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6. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
7. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie ww. porządek obrad.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, iż komisja przyjęła
zaproponowany porządek obrad.

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 8/2019 z dnia 22 sierpnia 2019 r.

Przewodnicząca komisji poinformowała, iż nie wpłynęły uwagi do ww. protokołu
i poddała protokół pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz

Ad 4.
Zgłaszanie wniosków do projektu budżetu 2020 r. w oparciu o wyniki kontroli
sprawdzającej za I półrocze 2019 roku.

Grażyna Filipowicz w związku z przeprowadzoną kontrolą w pierwszym półroczu w
zakresie liczby lokali komunalnych mieszkalnych opuszczonych przez najemców
(tzw. pustostanów), przeprowadzonych remontów dostosowujących takie lokale
do potrzeb mieszkaniowych gminy w latach 2015-2018, wnosi o zwiększenie środków
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o 50% w budżecie miasta 2020 r. na remonty pustostanów, w stosunku do poziomu
wydatków 2019 r.

Przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie wniosek.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz

Komisja jednogłośnie pozytywnie (9 głosami „za”) zaopiniowała pozytywnie
wniosek.

W związku z brakiem chętnych zgłaszających się do dyskusji przewodnicząca komisji
poinformowała, iż punkt uważa za zamknięty.
Następnie przeszła do kolejnego punktu porządku obrad.

Ad 5.
Powołanie zespołu kontrolnego do kontroli w Urzędzie Miasta w zakresie
działalności Biura Informacji i Promocji Miasta.

Fabian Pszon zgłosił kandydaturę Katarzyny Kukolki-Bogocz.

Katarzyna Kukolka-Bogocz wyraziła zgodę na kandydaturę oraz zgłosiła kandydaturę
Fabiana Pszona. Radny wyraził zgodę na kandydaturę.

Ustalono skład osobowy zespołu kontrolnego wzmiankowanej wyżej kontroli:
1. Fabian Pszon - kierownik zespołu;
2. Katarzyna Kukola-Bogocz- członek zespołu.

Termin kontroli: od 1 października 2019 r. do 30 listopada 2019 r.

Przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie skład osobowy oraz termin kontroli.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
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ZA (9)
Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz

Komisja jednogłośnie pozytywnie (9 głosami „za”) zaakceptowała skład osobowy
oraz termin kontroli.

Ad 6.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Komisja ustaliła termin kolejnego posiedzenia na dzień 25 października 2019 r.
o godz. 16:00.

Katarzyna Kukolka-Bogocz poinformowała, iż na osiedlu Cisowa powstaje duże
osiedle w związku z czym brakuje miejsc dla dzieci w żłobku. Radna złożyła wniosek,
aby w budżecie miasta 2020 r. przeznaczyć środki na rozbudowę przedszkola wraz z
utworzeniem oddziału żłobkowego na osiedlu Cisowa.

Katarzyna Dysarz również zwróciła uwagę na problem osiedla Cisowa. Następnie
poddała wniosek pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz,
Małgorzata Lipczyńska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz
BRAK GŁOSU (1)
Andrzej Kopeć

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami „za”) zaopiniowała pozytywnie
wniosek.

Mecenas Monika Orpel-Śmigielska uważa, że wnioski do projektu budżetu 2020 r.
powinny łączyć się z kontrolami Komisji Rewizyjnej.

Przewodnicząca komisji poinformowała, iż wniosek został już przyjęty, jednakże w
związku z procedurą budżetową poprosiła o wstrzymanie się ze składaniem wniosków
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do budżetu. Przypomniała, iż radni jeszcze nie otrzymali projektu budżetu miasta na
2020 r.

Ad 7.
Zakończenie obrad.

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz podziękowała za uczestnictwo
w posiedzeniu, po czym o godz. 18:30 zamknęła obrady Komisji Rewizyjnej.

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI
Katarzyna Dysarz (-)

Protokołowała Joanna Motyl


